
 

    Z  A  P  I  S  N  I  K 

        SA 07. SEDNICE IO STSS, 

Vrnjačka Banja, 05.10.2013. u 12 časova – Hotel „Solaris“,Cerska 10.  

 

Prisutni: Kalinić Z,Šiška V,Stevanović D, Osmanagić D,Andrejević R,Dimitrijević S, 

Tasković S, i Branković M,  

Ostali prisutni:Gen.sekretar Živić J,Sekretar Trpkovski M,Pred.N.O.Stojšin S i 

Tomičić S. 

 

Predsednik STSS, Kalinić Zoran, konstatovao je prisustvo 8 članova Izvršnog 

Odbora,konstatovao kvorum za rad  i stavio na usvajanje Dnevni red.  

Osmanagić je predložio da se tačka AD 3. skine sa Dnevnog reda sednice,jer je materijal 

dostavljen neposredno pre sednice i njegov region nije imao vremena da ga  

razmatra.Predsednik je napomenuo da je materijal evidentirano stvarno stanje opreme 

STSS,dostavljen pre godinu dana (15.09.2012) i Popis osnovnih sredstava STSS od 

31.12.2012.godine te smatra da odlaganje nema nikakvu svrhu i stavio dostavljeni 

Dnevni red za 07 sednicu  članovima I.O. na glasanje. 

 

Predloženi Dnevni red usvojen je sa 6 glasova ZA jednim glasom Protiv (Osmanagić) i 1 

uzdržanim (Stevanović) 

 

D N E V N I   R E D:  

 

1.Usvajanje:- Verifikacija Zapisnika i Odluke na osnovu telefonskih konsultacija   

2.Izveštaji održanih takmičenja i predlozi Stručnih tela 

3.Izveštaj Nadzornog odbora 

4.Odluka o visini nadoknade tehničkim licima angažovanim na Srbija Junior Open  

5.Usvajanje Pravilnika o borbi protiv nasilja u sportu 

6.Pismo Stav-a 

7.Razno 

Napomena: Nakon sednice u 14 časova održaće se svečani prijem i dodela zahvalnica 

trenerima igračica za postignute rezultate na Evropskom šampionatu za juniore u kadete 

2013.  

 

Ad. 1 

Sa 8 glasova Za,nijednim Protiv verifikovana je Odluka obavljena telefonskim 

konsultacijama Predsednika sa članovima I.O. o poslatom  pismu (svi članovi IO 

upoznati sa tekstom pisma) o povlačenju našeg delegata sa funkcija u ETTU.Odluka i 

pismo su sastavni deo Zapisnika 07 sednice. 

Osmanagić je stavio primedbu na tačku 7. stav 3, Zapisnika 06 sednice, da nije tačno da 

Jušković nije prisustvovao sastancima Tehničko-takmičarske komisije a Živić dodao, da 

to nije rekao on, nego Predsednik TTK Jovičić. 

Sa  8 glasova Za, nijednim Protiv, nijednim uzdržanim usvojen je zapisnik 06.sednice 

I.O.sa predloženom izmenom. 



 

 

Ad. 2 

Obimni Izveštaji su stigli od strane Stručnih tela i selektora reprezentacija,Tasković je 

posebno istakao dve ekipne medalje na Juniorskom prvenstvu Evrope i naglasio veliki 

talenat naše ženske kadetske reprezentacije (Šurjan S. i Lupulesku I.).Posebno je 

pohvalio ponašanje svih naših reprezentativaca na održanim takmičenjima.Osmanagić je 

pohvalio pripremni period koji je odrađen pred takmičenja svih naših 

selekcija.Napomenuo da se u mlađim konkurencijama stalno menja snaga ekipa, kako 

generacije izlaze iz kategorija.Muška selekcija je evidentno slabija od ženske i dodao još 

da je i u singlu samo jedna igračica u 16.Smatra da treba još poboljšati rad sa mladim 

selekcijama.Tasković je dodao da je upravo  to dokaz da je postignut veliki rezultat u 

ekipnom delu,jer su realno naše igračice ispod 16.Kalinić je napomenuo da su danas 

treneri zadovoljni i da im nije teško da rade i da se posvete reprezentaciji imaju uslove i  

mogućnost da angažuju kvalitetnne sparing partnere. Tomičić je dodao da već treba 

razmišljati o stipendistima za 2014 kako bi oni kao region takođe mogli da daju predlog 

svojih pokrajinskih stipendista i da se ne dupliramo.Napomenuo je da se veliki klubovi iz 

malih sredina kao STK Čoka,STK Bačka Topola pa i STK Senta polako gase, mlađih 

kadeta i kadetkinji nema i da će za par godina to biti veliki problem.Tasković predlaže da 

igrači-stipendisti podnose izveštaje o uloženom u sopstveni napredak i da će on pokrenuti 

incijativu da se dostave izveštaji. 

Tasković je ponovio da je ekipni rezultat važniji od pojedinačnog. U vezi stipendija, 

podsetio je da su one za stručno usavršavanje, tako da ostaje zadatak Stručnom štabu da 

sa igračima dogovore način trošenja stipendija.  

Kao član Programske komisije OKS izneo je podatke o sredstvima koja ćemo dobiti: 

- 1.000.000,oo za programe Jevtovića i Petea 

-   500.000,oo za Svetsko prvenstvo u Maroku za  juniorke 

-   600.000,oo za Šlager akademiju  

 

Stevanović je informisao da sa Kalinićem, uskoro, odlazi u Kragujevac na razgovore oko 

donacije Fijata.  

 

Jednoglasno sa 8 glasova Za, usvojeni su Izveštaji Stručnih tela i selektora reprezentacija 

(12 priloga) i sastavni su deo Zapisnika 07 sednice.  

 

                                                            Ad. 3 

Predsednik NO Stojšin S.je napomenuo da je on izabran na Izbornoj skupštini prošlog 

novembra i da je 15 septembra izvršio uvid u evidenciju i pregledao magacin u Subotici, 

ugovore i odluke I.O.Sta je bilo ranije, pre njegovog izbora,on ne zna,konstatovali smo 

stvarno činjenično stanje.Kalinić je po ko zna koji put spomenuo da je preko opreme koju 

je ovaj I.O.STSS obezbedio kao i dela opreme koja je „iskopana“ od Evropskog 

šampionata u Beogradu 2007, bukvalno  vraćeno preko 4,5 miliona duga(75 hiljada evra) 

prethodnog rukovodstva, u čijem je sastavu bio Osmanagić.Mukotrpan posao je trajao 

četiri godine i  velikim sopstvenim angažovanjem obezbeđen je magacin za čuvanje 

opreme bez  plaćanja zakupnine,što u prethodnom periodu nije bio slučaj i da se uspelo u 

zacrtanom cilju,vraćene su zaostale obaveze STSS davanjem opreme u najam.Sve je 

transparentno i spiskovi ažurirani i dostavljeni prošlog septembra. 



Sa 6 glasova Za,1 Protiv(Osmanagić) i 1 uzdržanim (Stevanović)usvojen je Izveštaj 

Nadzornog odbora.    

Izveštaj N.O. i Popisna lista 2012.sastavni su deo Zapisnika. 

 

                                                            Ad. 4 

Stavanović je napomenuo da angažovana lica u Vrnjačkoj Banji na turniru Srbija open 

rade ujutro od pola 8 do uveče 22 časa svaki dan.Stevanović se nada da će biti pozitivan 

finansijski rezultat.Šiška predlaže da se donese Odluka na dve hiljade dinara na dan kao 

nadoknada a da se po završetku sagleda finansijski rezultat i odredi eventualno 

nagrada.Osmanagić smatra da Stevanović  i Živić kao najodgovorniji za turnir sagledaju 

učinak i predlože nagrade za  pojedince i da dnevnice nisu uobičajeni način 

nagrađivanja.Trpkovski je dodao da se tri osobe više radile od ostalih i da im se na ime 

duga od prošle godine nadoknadi rad, njegov predlog je da to bude  deset hiljada 

dinara.Živić je predložio da ako nakon šampionata nemamo finansijsku dobit  da se 

suočimo sa situacijm  da li savez ima interes da i dalje organizuje  šampionat i da li u 

Vrnjačkoj Banji ili na drugom mestu.Ako su troškovi veći nego dobit a već smo 

nominovani za sledeću godinu šta raditi?.Dalje je napomenuo da honorari za rad 

angažovanih lica o kojem pričamo je za osobe koje žive  Vrnjačkj  Banji  a da se 

nadoknada odredi za ostale po stepenu njihove angažovanosti.Stevanović je  upoznao 

članove,da i fotograf  Pelinović nije dobio kompletan iznos honorara od prošle godine i 

da je ostao dug od dvadeset i pet hiljada dinara.Ljudi rade i moraju biti plaćeni bez obzira 

da li je efekat pozitivan a naša je procena da li ćemo turnir organizovati.Kalinić je 

napomenuo da smo dobili 10% manje  Budžetskih sredstava od Ministarstva sporta i da 

nema razloga da mi dižemo nadoknadu za rad. Odluka članova je da se odredi cena 

honorara u iznosu od dve hiljade dinara za 1 dan rada.kao i da se nadoknadi osobama 

kojima je ostao dug iz prošle godine a evidentiran je u kancelariji STSS. 

Sa 8 glasova Za nijednim Protiv usvojen je gornji predlog. 

  

                                                            Ad. 5 

Jednoglasno je usvojen  Pravilnik o borbi protiv nasilja u sportu i biće objavljen na sajtu 

STSS.Ujedno je i zakonska obaveza svih sportskih udruženja. 

 

                                                              

                                                            Ad. 6 

 

Kalinić je napomenuo da je pismo koje je poslato od Udruženja veterana (STAV) i Britke 

Z-potpuno kontradiktorno sa stavovima STSS.Sve incijative u Veteranskoj komisiji treba 

da  potiču od Predsednika a ne od udruženja koje je on lično registrovao.Ne može 

STAVda bude organizator a da troškove snosi STSS.Živić je napomenuo da je STAV   

registrovano udruženje a Veteransku komisiju  je oformio STSS.i da cela organizacija 

mora da ide preko STSS.Živić predlaže da se izabere Predsednik a regioni predlože svoje 

članove.Šiška je odgovorio na pitanje Osmanagića zašto biramo Predsednika,je li Britka 

nešto pograšno radio? i dobio obrazloženje,da još nismo izabrali predsednika Veteranske 

komisije niti odredili članove u novom sazivu. 

Kalinić je izneo prispele predloge,Britka Z (Region BG ) i Jovanović P(RSTN) 

Sa pet glasova Za,1 Protiv (Osmanagić),dva uzdržana, izabran je Jovanović P. za 

predsednika Veteranske komisije   

                                                            Ad .7  



Stigao je dopis Kovača Z. gde on apeluje da mi učestvujemo kao sudije u njegovom 

sporu sa klubom Kalinić je napomenuo da STSS ne raspravlja o molbama,idejama i 

predlozima pojedinaca,sve mora da ide preko kluba pa Region do STSS.Šiška napominje 

da bez uplate takse za žalbu ne raspravljamo.  

Osmanagić je tražio da se na narednom sastanku dostavi Izveštaj firme STSS-„Best“  

Osmanagić je u ime Ljube Petrovića iz Barajeva tražio da mu se isplati dnevnica kao i 

svim ostalim trenerima sa kampa u Trebinju na kojem je on učestvovao i vodio 

igrače.Kalinić napominje da je on lično dogovorio besplatan boravak srpskih igrača i 

prepušteno učešće igračima Regiona a ne učešće reprezentativne selekcije i da je 

obezbeđen besplatan prevoz kombijem STSS. 

Članovi I.O su jednogasno odredili honorar u iznosu od jedne hiljade dnevo puta pet dana 

rada u kampu Trebinje Lj.Petroviću. 

Osmanagić predlaže da se za međunarodne turnire svake godine raspiše konkurs za 

organizatora.Kalinjić napominje da su turniri u organizaciji STSS a da STSS raspisuje 

uslove za organizaciju sa suorganizatorom  gradovima ili opštinama.Stevanović 

napominje da je to i urađeno i da je jedino Vrnjačka Banja ispunila uslove STSS i da je 

već nominovana za 2014.Sledeći konkurs za organizatora moguće je raspisati za 

2015.godinu.  

Tomičić je predložio da i za naše sportiste sa invaliditetom koji su osvojili 4 medalje 

takođe STSS  organizuje prijem i dodeli plakete.Članovi su se složili sa predlogom da se 

upriliči kada se za to ukaže prilika i u mestu gd bi oni mogli da prisustvuju. 

Osmanag.napominje da je STK IMT  izgubio salu i.i da se oprema  nalazi u ne 

dostupnom magacinu  a oni imaju Turnir trofej Beograd. Kalinić je obećao da će 

razgovarati sa Juškovićem da se stolovi obezbede za turnir. 

Šiška napomnje da su naše sudije Odlukom ITTF dobili poziv na Olimpijadu mladih u 

KINI i ušli među 50 nqjboljih u Svetu što je i priznanje STSS.Ali da treba  platiti za njih 

dvoje po 75 dolara kotizaciju(Arsić i Petrović).Članovi I.Ojednoglasno su prihvatili da se 

plati kotizacija za učešće naših sudija. 

 

Na svečanom prijemu koji je usledio po završetku sednice uručene su čestitke i dodeljene  

plakete svim našim trenerima reprezentacija kao i klupskim trenerima igračica koje su 

osvojile medalje na Omladinskom prvenstvu Evrope. 

Spisak svih trenera dobitnika sastavni je deo Zapisnika. 

   

 

- Sastanak zaključen u 15,30 h.  
 

 

 

Za tačnost Zapisnik                                                                    Zapisnik vodio 

 

Gen.Sek Jovan Živić                      Trpkovski Milorad 

        

  


